
W dniu dzisieiszym tj. 25.05.201.2 o godz. tr3.0Ow biuize pbselskim Wicemarszalka lerzego
Wenderlicha w Toruniu odbyfa siq konferencja prasowa, w kt6rej bral udziaf Prezes OZ Torufsko -
Wloclawskiego PZD p. Ryszard Chodynicki i Przewodniczqcy Rady Wojew6dzkiej SLD - p. Krystian
tuczak. Konferencjq prowadzil przewodniczqcy RW SLD podkreSlajqc,2e w ostatnich dniach Klub
Parlamentarny SLD wystosowaf pismo do Pierwszego Prezesa Sqdu Najwyiszego o wycofanie
zaskarionei ustawy o ROD z TK, po czym poinformowaf dziennikarzy, 2e Rada Wojew6dzka
skierowala stanowisko w obronie ustawy do najwy2szych wtadz w pafistwie, w tym r6wnie2 do TK
przypominajqc o okresie konsultacji spolecznych, w tym r6wnie2 z dziafkowcami, samorzqdami i
konstytucjonalistami przed uchwaleniem ustawy z dnia 8 lipca 2005 roku przez Sejm RP lV Kadencji.
Ustawa ta nie budzita w6wczas zastrze|e(t, stqd te2 po podpisaniu przez Prezydenta RP zaczqla
obowiqzywai jako akt porzqdkujqcy funkcjonowanie ogrod6w dziafkowych w Polsce. PodkreSlil
r6wnie2, 2e za parq dni rozpocznq siq wakacje, ogrody zapefniq siq rodzinami i w6wczas bqdzie siq
mo2na naocznie przekonai ile rodzin pracuje i odpoczywa na ogrodach. Nie spos6b wyobrazii sobie
zachowanie tej ogrodowej spoleczno6ci w przypadku, gdy Trybunal podejmie jakie6 niekorzystne
rozwiqzania. Podejrzewamy, 2e bqdq nierespektowane przez zdecydowanq wigkszo6i dziatkowc6w z
prostej przyczyny- gdy2 nie bqdzie ich stai placii podatk6w albo, gdy siq dowiedzq, 2e poniesione
nakfady i wykonana praca na dziafkach nie bqdzie miala, zdaniem TK uznania np. w sensie
odszkodowari?

Wicemarszafek Sejmu Pan Jerzy Wenderlich przed rozpoczqciem konferencji prasowej
wizytowal torufskie ogrody (,,Kofo Kani", ,,Tramwajarz" i ,,Elana"l przekonujqc siq naocznie o
prowadzonej akcji protestacyjnej. rozmawiajqc z dziafkowcami podkreSlal miniony okres
dochodzenia i tworzenia zapis6w ustawy o ROD z 8 lipca 2005 roku, a takie m6wif o
nieprzerwanym wspieraniu dzialkowc6w w6wczas i w obecnej chwili. Na konferencji prasowej
poinformowal dziennika rzy, 2e poza stanowiskiem Klubu Parlamentarnego SLD do I Prezesa Sqdu
Najwy2szego zwracajqcym siq o wycofanie zaskar2onej ustawy z TK, Klub zaraz po rozprawie TK
zapozna sig z uzasadnieniem podjqtych decyzji i zareaguje majqc na uwadze dobro dzialkowc6w
zrzeszonych w PZD. M6wil dalej, 2e te minione 7 lat obowiqzywania ustawy o ROD to okres wielkiego
zrozumienia w spoleczeristwie uzasadniajqcego potrzebq funkcjonowania ogrod6w i dzialek jako
bezpo6red n iego wspa rcia socja Inego d la wie lo m ilionowej rzeszy po la k6w.


